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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Nemzeti Fejlesztés i
Minisztériumot vezető miniszterhez

„Miért hagyják az út szélén a Magyar Közút Nonprofit Zrt . utakért felelős munkavállalóit?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2005-ben létrejött Magyar Közút Nonprofit Zrt . a szakmai szolgáltatások mellett a

kezelésében lévő közel 32 000 kilométernyi országos közúthálózat fenntartási és üzemeltetés i

feladatait is ellátja . Az ország els ő tíz állami vállalata közé sorolható, budapesti központ i

irányítással 19 megyében, 93 mérnökségen, mintegy 5300 fős dolgozói létszámmal működő
szervezet ellenőrzi az utak állapotát, javítja a burkolati hibákat, gondozza az utak környezetét ,

végzi el az utak téli hó- és síkosság-mentesítését, valamint kihelyezi, javítja, és cseréli a

forgalomtechnikai eszközöket . A cég szerepe az infrastruktúra szempontjából tehát

létfontosságú . Feladataihoz mért költségvetési támogatása viszont ennek ellenére so k

kívánnivalót hagy maga után.

Mindez pedig sajnálatosan érezteti magát a vállalat dolgozóinak helyzetén is . A fizetések

alacsony mivolta, az zord munkakörülményekkel arányban egyáltalán nem álló anyag i

„megbecsülés” joggal vívja ki a szervezet munkavállalóinak panaszát .



Erre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól, hog y

– 2010 és 2016 között hány dolgozót ért munkahelyi baleset a vállalatnál ?

- Kapnak-e veszélyességi pótlékot a forgalom által veszélyeztetett szakaszon

tevékenykedő munkavállalók? Ha nem, tervezik-e, és milyen mértékben ennek

bevezetését?

- Mennyire gyakori a cégnél, hogy a dolgozók túlmunkáját nem fizetik ki, hanem a

felgyű lt órák a későbbiekben kerülnek lecsúsztatásra?

- Mekkora volt a cég fizikai munkakörben dolgozó munkavállalóinak átlagfizetés e

2010-ben? Mekkora ez jelenleg, s miként tervezik ezt 2018-ban változtatni ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 .február 24 .

Tisztelettel,

Ander Balázs
Jobbik
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